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Město Nový Jičín 

 

Zápis č.7/2019  

ze schůze Osadního výboru Kojetín, konaného dne 5.7.2019 v 19 hod.,  budova 

bývalé restaurace 

______________________________________________________________________ 
 

Celkový počet jmenovaných členů OV: 13 

Jmenný seznam členů výboru: MUDr. J. Syrovátka, Mgr. D. Váhala, A. Štěpánková, 

S. Hrachovec, L. Holub, Ing. I. Míček, J. Holub, S. Holub, Ing. L. Zrníková, A. David, 

J. Holubová, A. Gajdošík DiS., Ing. L. Zrník,  

Přítomní členové: MUDr. J. Syrovátka, , A. Štěpánková, S. Hrachovec,  A. David, S. Holub, Ing. 

L. Zrníková,  Ing. L. Zrník, , L. Holub, J. Holub, J. Holubová, dle presenční listiny 

Nepřítomní členové omluvení:, Ing. I. Míček, A. Gajdošík DiS, Mgr. D. Váhala 

Nepřítomni členové neomluvení: 

Hosté: V.Holub  

 

Při zahájení schůze bylo přítomno 10 členů z celkového počtu 13 členů výboru. 

Výbor je usnášeníschopný. 

 

Schválení programu schůze výboru: 

K jednání:  

1. Rekapitulace předchozího zápisu a odpovědi na připomínky ze strany města NJ 

2. Došlá pošta 

3. Návrhy a podněty na město NJ 

4. Diskuse 

Hlasování: Výbor schvaluje navržený program jednání. 

Pro: 10 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo/nebylo přijato. 

1.  

1. Rekapitulace předchozího zápisu a odpovědi na připomínky ze strany města NJ 

- Údržba zeleně – odpověď p.Kubálkové- v místní části Kojetín dochází jen k revizi 



2 

 

velikosti udržovaných ploch. Četnost sečení zde zůstává bez změn – v centru obce 4x 

ročně, svahy směrem ke Straníku 1-2x ročně, dle potřeby.  

OV bere informaci na vědomí. 

- K návrhu na umístění kontejneru na kompostovatelný odpad v prostoru u č.p.22 

– odpověď Ing.Kiššové - doplnění kontejneru nad nyní umístěné počty nádob není 

možný, reálné  je ale přemístění některé méně využité nádoby.  

OV navrhuje přemístit 1 ks nádoby z dolního konce, kde nejsou zcela naplňovány. 

Prostor k umístění je na pozemku města, bude však potřeba vybudovat zpevněnou 

plochu s obrubou. Návrh bude projednán s OŽP a OMI - nebylo v plánu investic. 

- Tisková zpráva k označení popelnic QR kódy. Od 08/2019 budou vyváženy jen 

označené nádoby. Přebytečné a neoznačené nádoby je možno odevzdat TS NJ- občané 

si smluví odvoz. Informace je zároveň součástí hlášení rozhlasu. 

 

2.Došlá pošta  

MPZ 2767 - Návrh manželů J.a M.Sudolských ke směně části pozemku parc.č.60/1, přilehlého 

k domu č.pop. 6 za pozemek parc.č.531/7 v k.ú.Kojetín u St.Jičína, na kterém je vybudována 

část příjezdové komunikace k ČOV. Část pozemku u RD je od r.1998 pronajata zájemci o 

směnu.  

Hlasování: OV doporučuje směnu pozemků schválit. 

Pro: 10 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení  bylo/nebylo přijato.  

OV doporučuje žádosti o směnu vyhovět. 

3.Návrhy a podněty na město NJ 

1.Zřejmě díky suchému počasí zasychá lípa i dodatečně vysazený strom u Pikrit.mandlovců. 

Prosíme o zálivku i těchto stromů v případě, že zde zajíždí vozidlo TS k občasnému zalévání 

výsadby u točny. Běžná zálivka zřejmě nestačí. 

2. Upozornění na opakovené projevy vandalismu v prostoru vyhlídky u Pikritových mandlovců – 

zničený odpadkový koš, vysypané odpadky, ohniště. Zároveň se opakují stížnosti na 

nepřiměřenou rychlost projíždějících vozidel – terénní motorky, auta. Dále častější průjezdy 

nadměrných  vozidel s parametry nevhodnými k průjezdu  – cisterny, kamiony. Prosíme o 
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zařazení trasy do častějších kontrol prováděných Městskou Policií. (zřejmě zde zavádí dopravu 

navigace) 

3. Opakovaná stížnost na stav komunikace na Straník. Záležitost byla zmíněna na veřejné 

schůzi, pod č.2.  

Body ponechané k dalšímu jednání:  

- Podnět občanů - žádost o doplnění zrcadla u křižovatky ze směru Svinec - na Jičinu, kde není 

dobrá viditelnost – zatím nebyla doručena zpětná reakce, zůstává v jednání (bod 2.2. zápisu č.4) 

 

4.Diskuse 

Projednávány návrhy na uspořádání dalších sportovně- společenských akcí v letošním roce – 

bruslení, bowling, Mikulášská nadílka, divadlo. Návrhy jsou očekávány i ze strany občanů – lze 

zaslat e-mailem, nebo písemně- např. do schránky u vývěsky v autobusové zastávce.  

 

 

Další schůze výboru se uskuteční dne 2.8.2019 v 19 hod. v prostorách bývalé restaurace. 
 
Kojetíně dne: 5.7.2019 
 
 
Zapsal: Ing. L. Zrníková Podpis: ……………………….. 
 
 
 
 
………………………………….……………   
Ing. L. Zrník, předseda OVBez presenční listiny se zveřejňují zápisy z jednání výborů ZM na webových stránkách města.)  


